
Nadzieja 
 

Wyjrzałam przez okno… wiosna jest już z nami,  

ożywiła przyrodę pięknymi kolorami. 

Jeszcze nigdy świat nie był tak smutny.  

Jeszcze nigdy los nie był dla nas tak okrutny. 

Kiedy wszystko wokół budzi się  do życia,  

my… czekamy i …patrząc z ukrycia  

ciągle mamy nadzieję…  

że w końcu ten ogrom zła się przeleje.  

Ale… nic już nie będzie jak dawniej…  

 

Każdy promień słońca i każda kropla deszczu 

będzie dla nas radością dużo większą od …dreszczu. 

Dreszczu szczęścia i nagłego  olśnienia  

na widok tego …co tak szybko  się zmienia.  

Świat pięknieje i swoim pięknem mówi nam, 

że wszystko, co złe  odejdzie… w bezkresną dal. 

Ale… nic już nie będzie jak dawniej… 

 

Czekam na dobre wieści z niecierpliwością,  

optymizmem i wielką radością.  

I wiem, że zły czas minie, 

a wszystko, co dobre na pewno nas nie ominie. 

Będziemy jeszcze szczęśliwi, zjednoczeni, życzliwi 

bo tylko tak  możemy być dla zła  nieustępliwi. 

Ale… nic już nie będzie jak dawniej… 
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